

ACWA POWER BARKA SAOG

أكوا باور بركاء ش.م.ع.ع.

**NOTICE OF ORDINARY GENERAL
MEETING**

إعلان الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية

The Board of Directors of ACWA Power Barka SAOG (the "Company") is pleased to invite all shareholders to the Ordinary General Meeting to be held at 3pm on **Wednesday 24 February 2021** via the electronic platform for convening general meetings which can be accessed through the Muscat Clearing and Depository Company website (www.mcd.gov.om), if quorum is not met, a second Ordinary General Meeting to be held on Sunday 28 February 2021, at 3pm, to discuss the following agenda:

يتشرف مجلس إدارة شركة أكوا باور بركاء ش.م.ع.ع. (الشركة) بدعوة جميع المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية والمقرر عقده في تمام الساعة الثالثة مساءً في يوم الأربعاء الموافق ٢٤ فبراير ٢٠٢١م وذلك عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة والتي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om), وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لانعقاد اجتماع هذه الجمعية، سيتم عقد الاجتماع الثاني في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الأحد الموافق ٢٨ فبراير ٢٠٢١م وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

Agenda for the Ordinary General Meeting:

أعمال الجمعية العامة العادية:

To consider and approve the related party transaction with First National Company for

١. دراسة و الموافقة على التعاملات مع طرف ذو علاقة مع الشركة الوطنية الأولى للتشغيل والصيانة ش.م.م.

المستشار القانوني

مراقب الحسابات

رئيس مجلس الإدارة

لإستعمال الهيئة العامة لسوق المال

يعتمد إعلان الدعوة وفقاً لإرادة الشركة دون تحمل الهيئة أدنى مسؤولية.

٢٠٢١/٢/٢٤

التاريخ

التوقيع

ACWA Power Barka SAOG | P.O. Box 572 | Barka PC. 320 | Sultanate of Oman

شركة أكوا باور بركاء ش.م.ع.ع. | ص.ب. ٥٧٢ | الرمز البريدي ٣٢٠ بركاء | سلطنة عمان | ت : +٩٦٨ ٢٦٨٩٤٣٨٢ | فاكس : +٩٦٨ ٢٦٨٩٤٣٨٧

Operation & Maintenance Services LLC (NOMAC Oman – O&M Operator) to carry out the Lifetime Extension of Gas Turbine 2 (GT2 LTE), the details of which are described in **Appendix 1**.

(نوماك عمان - المشغل) لإجراء نشاط تمديد مدى الحياة للتوربينات الغازية ٢ (GT2 LTE)، حسب البيانات المرفقة في الملحق (١).

In accordance with the Company's Articles of Association and the rules for convening general meetings via electronic means issued by the Capital Market Authority, we would like to draw your attention to the following:

وفقاً للنظام الأساسي للشركة وضوابط انعقاد الجمعيات العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة نود أن نلفت عنايتكم إلى الآتي:

a. A legal (juristic) person, exclusively, shall have the right to appoint a natural person, as proxy, to attend the general meeting, and vote on decisions taken on his behalf using electronic means. Such natural person must have an investor number registered with the Muscat Clearing and Depository Company SAOC.

أ. يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي، لحضور اجتماع الجمعية العامة والتصويت نيابة عن من خلال وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

Shareholders will be able to vote for the items set out in the agenda starting from 3 days prior to the meeting date up until the end of the

يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الأعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية بمدة لا تزيد على ثلاثة أيام حتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع، وفي حالة



المستشار القانوني

[Handwritten signature]

مراقب الحسابات



المستشار المالي

مجلس الإدارة

[Handwritten signature]



يعتمد إعلان الدعوة وفقاً لإرادة الشركة دون تحمل الهيئة أدنى مسؤولية.

التاريخ ٢٠١٧ / ٠١ / ٠٤



التوقيع

[Handwritten signature]



acwapower.com

T +968 26894382

F +968 26894387

voting process for that particular item presented in the agenda on the day of the meeting. If a shareholder's shareholding is increased or decreased, then such shareholders votes will be void, and the shareholder will have to vote again on the day of the general meeting.

تغيير رصيد المساهم بالزيادة أو النقصان فسيتم إلغاء عملية التصويت، ويتعين عليه إعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع الجمعية.

وفي حالة وجود أية استفسارات يرجى الاتصال بالفاضل/ ميثم محمد محسن آل طالب، على هاتف رقم: 93640224
For further information please contact Mr. Maitham Mohammed Mohsin Al Talib on phone number: 9364 0224.



المستشار القانوني



مراقب الحسابات
Public Accountants
Management Consultants

رئيس مجلس الإدارة



لاستعمال الهيئة العامة لسوق المال

يعتمد إعلان الدعوة وفقاً لإرادة الشركة دون تحمل الهيئة أدنى مسؤولية.

التاريخ ١٤/١٢/٢٠١٧



التوقيع

ACWA Power Barka SAOG | P.O. Box 572 | Barka PC. 320 | Sultanate of Oman

شركة أكوا باور بركاء ش.م.ع | ص. ب ٥٧٢ | الرمز البريدي ٣٢٠ بركاء | سلطنة عمان | ت : +٩٦٨ ٢٦٨٩٤٣٨٢ | فاكس : +٩٦٨ ٢٦٨٩٤٣٨٧